
باشگاه فولادخوزستان در مدت  زمین های چمن  
تعطیلی لیگ برتر توسط عوامل اجرایی بهبود و 

آماده بهره برداری شد.
مسابقات  تعطیلی  باعث  کرونا  ویروس  شیوع 
است.  شده  تیم ها  تمرینات  و  مختلف  لیگ های 
باشگاه فولادخوزستان با توجه به این تعطیلی و 
مختلفی  اقدامات  شده،  انجام  برنامه ریزی  طبق 
کار  در دستور  زمین های چمن   آماده سازی  برای 
احتمالی  بازگشایی  در صورت  تا  است  داده  قرار 
آماده و مطلوب  تمرینات و مسابقات، زمین های 
در  مسابقات  میزبانی  و  تمرینات  انجام  جهت 

اختیار تیم های مختلف باشگاه قرار بدهد.
فولاد  شهدای  ورزشگاه  مدیر  ارزانی پور  رضا 
دیگر  نگهداری  و  حفظ  مسئولیت  که  خوزستان 
عهده  بر  را  مختلف  تیم های  تمرین  زمین های 
دارد به رسانه این باشگاه گفت: بعد از تعطیلات 
نوروز و از اواسط فروردین ماه با توجه به تعطیلی 
لیگ برتر و توقف تمرینات تیم به دلیل شرایط 
از شیوع ویروس  اضطراری به وجود آمده ناشی 
 ۲ شماره  زمین  ترمیم  و  بهبود  عملیات  کرونا، 

باشگاه که تمرینات تیم بزرگسالان در آن برگزار 
می شود را آغاز کردیم تا در اواسط اردیبهشت این 

زمین با کیفیت مطلوب آماده بهره برداری شود.
شامل  روزانه  عملیات های  داد:  ادامه  وی 
به  و  روال  طبق  سربرداری  و  کوددهی  آبیاری، 
همچنین  و  است  انجام  حال  در  روتین  صورت 

استاندارد  تجهیزات  با  تخصصی  عملیات های 
نیز در دستور کار  بازپروری چمن  و  بهبود  برای 
»دتچینگ«،  شامل  عملیات ها  این  گرفت.  قرار 
هوادهی، »تاپ درسینیگ« و »لولینگ« هستند 
چمن  زمین  ظاهری  و  کیفی  ارتقای  جهت  که 
رنگ  ریشه،  توسعه  تراکم،  بهبود  نظر  از  تمرین 

و همچنین یکسان سازی بستر انجام می شوند.
با  افزود:  مدیر ورزشگاه شهدای فولاد خوزستان 
توجه به اقدامات خوبی که در این مدت بر روی 
زمین اصلی ورزشگاه شهدای فولاد انجام گرفته 
بهره  آماده  مطلوب  کیفیت  با  زمین  این  است، 
خواهد  لیگ برتر  مسابقات  در  میزبانی  و  برداری 
باشگاه  دیگر  زمین های  روی  کار  همچنین  بود. 

طبق برنامه در حال انجام است.
سعید  از  دارد  جا  گفت:  پایان  در  ارزانی پور 
تشکر  فولادخوزستان  باشگاه  مدیرعامل  آذری 
قبلی  ارزنده  سوابق  به  توجه  با  که  باشم  داشته 
و  راهنمایی  با  نگه داری  و  ترمیم  مدت  در طول 
به ما کمک شایانی کردند. در  حمایت های خود 
پایان لازم است از دستگاه محترم نظارت شرکت 
فولادخوزستان و همه عوامل اجرایی ورزشگاه که 
با توجه به شرایط بحرانی به وجود آمده با رعایت 
برای  کامل نکات بهداشتی و به صورت مستمر 
انجام این پروژه در زمان مشخص و با بالاترین 
کیفیت تلاش کردند، قدردانی و تشکر خود را به 

عمل آورم.
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امام رضا )ع(: 
شکيبايی بر بلا زيبا و 

پسنديده است ولی برتر از آن 
صبر در برابر محّرمات است.

خبر خبر ورزشي
 از 20 ارديبهشت ؛

فوتبال آلمان راه می افتد
بوندسلیگا در آلمان خود را برای شروع مجدد از ۲۰ اردیبهشت 

آماده می کند.
 رقابت های فوتبال حرفه ای آلمان )بوندسلیگا( که از اوایل 
ماه مارس به دلیل شیوع ویروس کرونا در این کشور به حال 
تعلیق درآمده بود در صورت موافقت مقام های دولتی از روز 

شنبه نهم ماه مه/بیستم اردیبهشت از سر گرفته می شود.
آلمان  حرفه ای  لیگ  سازمان  رئیس  شیفرت،   کریشتین 
را  تصمیمی  چنین  اجرای  یافتن  قطعیت  خبر  این  اعلام  با 
مشروط به موافقت مقامات بهداشتی و نهادهای اداره کننده 

بحران سلامت در این کشور دانست.
موافقت  از  آلمان  کیکر  ورزشی  نشریه  که  درحالیست  این 
رقابت های  سرگیری  از  برای  کشور  این  بهداشت  وزارت 

بوندسلیگا بدون حضور تماشاگر خبر داده است.
با  آلمان  بهداشت  وزارت  می شود  گفته  دیگر  سوی  از 
هماهنگی سازمان لیگ پروتکلی بسیار دقیق و حساب شده 
را برای برگزاری این مسابقات تعریف کرده که کلیه ارکان 

باشگاه ها هنگام مسابقات بایست به آن احترام بگذارند.
در این پروتکل دستورالعمل های زیادی از جمله تعیین یک 
مسئول بهداشتی برای هر تیم، نحوه برگزاری جلسات تیم ها 
در رختکن و رعایت برخی نکات بهداشتی از سوی بازیکنان 
مورد تاکید قرار گرفته است. بدین ترتیب بوندسلیگا نخستین 
یک  به  یک  توقف  از  پس  که  است  اروپایی  معتبر  لیگ 
مسابقات داخلی در اروپا به دلیل شیوع بیماری کووید ۱۹ بار 

دیگر و البته بدون تماشاگر از سر گرفته خواهد شد.

پيرلو : 
مشکلی برای کار سرمربيگری ام ندارم

دوره  است  ممکن  می گوید  ایتالیا  فوتبال  اسطوره 
سرمربیگری اش را در خارج از ایتالیا آغاز کند.

پیرلو که پس از بازی برای تیم هایی همچون  اینتر، میلان و 
یوونتوس، در سال ۲۰۱7 با پیراهن تیم نیویورک سیتی اف سی 
آمریکا اعلام بازنشستگی و در ادامه در کلاس های مربیگری 
پرولایسنس یوفا )معتبرترین مدرک مربیگری فوتبال جهان( 
در  را  سرمربیگری اش  است  ممکن  می گوید  کرد،  شرکت 

خارج از ایتالیا آغاز کند.
پیرلوی 4۰ ساله در گفت وگوی زنده اینستاگرامی با کریستین 
ویری، هم تیمی پیشین خود در اینتر، درباره آینده حرفه ای اش 
گفت: من مشغول کار روی پروژه سرمربیگری ام بودم و باید 
خودمان را برای ماه سپتامبر )ماه پایانی فصل تابستان( آماده 
کنیم، هرچند با توجه به شرایط کنونی همه چیز به حالت 
تعلیق درآمده است. ما باید کار ایوان جوریچ، سرمربی هلاس 
ورونا و سیمونه اینزاگی، سرمربی لاتزیو را دنبال می کردیم، 
اما به خاطر شیوع ویروس کرونا همه چیز متوقف شد. وی 
همچنین درباره پیشنهادهایی که دارد، اظهار داشت: من با 
چند باشگاه صحبت کرده ام و باید ببینم که چه خواهد شد. 
مشکلی برای رفتن به خارج از کشور و شروع کار سرمربیگری 
در آنجا ندارم. من در نیویورک هم به عنوان بازیکن بود ه ام و 
کنم.  آغاز  ایتالیا  از  در خارج  را  کار سرمربیگری ام  می توانم 
اگر می خواهید به جایگاه مدنظرتان در مربیگری برسید، باید 

بتوانید خارج از کشورتان هم کار خود را آغاز کنید.

روزنامه پرتغالی اوجوگو :
رونالدو هفته آينده به تورين برمی گردد

روزنامه اوجوگو می گوید کریستیانو رونالدو که هفته آینده به 
ایتالیا برخواهد گشت ممکن است در این کشور در قرنطینه 

قرار نگیرد.
روزنامه پرتغالی اوجوگو می گوید باشگاه یوونتوس قصد دارد 
در زمان بازگشت کریستیانو رونالدو و دیگر ستاره های خارجی 
این تیم به ایتالیا، از همه بازیکنانش تست کرونا بگیرد تا به 
این ترتیب آنها دیگر مجبور به طی کردن دوران قرنطینه که 
برای همه مسافران خارجی به این کشور الزامی است، نباشند.

بر اساس گزارشها رونالدو قرار است هفته آینده از زادگاهش 
مادیرا، به تورین بازگردد. او بعد از آن تورین را ترک کرد که 
باشگاه یوونوس در اوایل شیوع کرونا اعلام کرد سه بازیکنش 
بلیز ماتوئیدی و پائولو دیبالا به کرونا مبتلا  دانیله روگانی، 
مادیرای  در  خانواده اش  همراه  به  مدت  این  در  او  شده اند. 

پرتغال در قرنطینه به سر برده.
به  آینده  هفته  آخر  رونالدو  می رود  انتظار  می گوید  اوجوگو 
ایتالیا برگردد. بر اساس قوانین فعلی هر خارجی که وارد ایتالیا 
ولی  بگیرد  قرار  قرنطینه  در  روز  مدت ۱4  به  باید  می شود 
اوجوگو می گوید باشگاه یوونتوس برای دور زدن این قانون 
قصد دارد از همه بازیکنانش دو تست کرونا بگیرد تا نشان 
دهد که آنها به کرونا مبتلا نیستند و می توانند به تیم ملحق 
شوند. در صورت منفی بودن پاسخ این دو تست، رونالدو و 
همبازی هایش می توانند با پشت سر گذاشتن قرنطینه ای دو 

سه روزه، تمرینهای خود را از سر بگیرند.

ادعای ديلی ميل ؛
ليورپول در صورت 

لغو ليگ برتر قهرمان می شود
دیلی میل می گوید حتی با وجود لغو فصل جاری لیگ برتر 
انگلیس، لیورپول به عنوان قهرمان این فصل معرفی خواهد 
شد. روزنامه انگلیسی دیلی میل می گوید حتی در صورتیکه 
یوفا حکم به لغو کامل فصل جاری لیگ برتر انگلیس بدهد، 
باشگاه لیورپول به عنوان قهرمان این فصل معرفی خواهد 
شد و به این ترتیب، به آرزوی سی ساله خود برای فتح لیگ 
صورتیکه  در  کرد  اعلام  دیروز  یوفا  رسید.  خواهد  انگلیس 
امکان به پایان رساندن لیگهای کشورهای مختلف اروپایی 
نباشد، تکلیف قهرمان هر لیگ بر اساس "شایستگی ورزشی" 
گذشته  ماه  انگلیس  برتر  لیگ  شد.  خواهد  مشخص  آنها 
میلادی بعد از شیوع گسترده ویروس کرونا در این کشور به 
حالت تعلیق درآمد. در حال حاضر سرنوشت لیگ مشخص 

نیست و رقابتها فعلا تا اطلاع ثانوی متوقف شده است.

طی حكمی از سوی مديرعامل ؛
مديرعامل باشگاه ملی حفاری منصوب شد

ایران،  از سوی مدیرعامل شرکت ملی حفاری  طی حکمی 
سید سالار محمدنیا به عنوان مدیرعامل باشگاه ملی حفاری 
سال  یک  مدت  به  این  از  پیش  که  شد.محمدنیا  منصوب 
فعالیت  به  ملی حفاری مشغول  باشگاه  عنوان سرپرست  به 
بود، با حکم سید عبدا... موسوی، مدیرعامل و رئیس هیات 
مدیره شرکت ملی حفاری ایران، به عنوان مدیرعامل باشگاه 

فرهنگی ورزشی شرکت ملی حفاری منصوب شد.
به گزارش ایسنا، از سوابق محمدنیا می توان به ریاست امور 
ورزش همگانی شرکت ملی حفاری، رئیس هیات تیراندازی 
خوزستان، مشاور ارشد رئیس فدراسیون تیراندازی و عضو 

شورای بسیج ورزشکاران خوزستان، اشاره کرد.

رئيس انجمن کاراته :
خوزستان ميزبان مسابقات مجازی 

کاراته کارگری کشور مي شود
به  و  مجازی  به صورت  کارگری کشور  کاراته  رقابت های 

میزبانی استان خوزستان برگزار می شود.
کاراته کارگری خوزستان در  انجمن  رئیس  هومن خدری، 
استان  در  بار  اولین  برای  کرد:  اظهار  ایسنا،  با  گفت وگو 
صورت  به  را  استان  کارگری  کاتای  مسابقات  خوزستان 
این رقابت ها ۱۵۰  برگزار کردیم که  مجازی در خوزستان 
شرکت کننده خانم و آقا داشته است. شرکت کنندگان برای 
حضور در این پیکارها، فیلمی از حرکات نمایشی و اجرای 
فرم ها را برای ما ارسال کرده اند و پس از این نیز، مسابقات 

داوری خواهد شد و نفرات برتر معرفی می شوند.
وی ادامه داد: این رویداد به دلیل تقویت روحیه ورزشکاران 
با شیوع  اینکه  به  توجه  با  زیرا  انجام شد،  کارگری  بخش 
ممکن  که  کردیم  احساس  و  هستیم  مواجه  کروناویروس 
و  بگیرد  قرار  تاثیر  تحت  ورزشکاران مان  روحیه  است 
این  انجام  به  تصمیم  شوند،  دور  نیز  ورزش  فضای  از 

رقابت های مجازی گرفتیم.
رئیس انجمن کاراته کارگری خوزستان خاطرنشان کرد: پس 
ارائه  کارگری  فدراسیون  به  را  طرح  این  وقتی  نیز  این  از 
شد  قرار  اساس  این  بر  و  روبه رو  آن ها  استقبال  با  دادیم، 
برق و شرکت  و  با همکاری ورزش صنعت آب  خوزستان 
و  یاد  گرامیداشت  مناسبت  به  غدیر خوزستان  بهره برداری 
غدیر  شرکت  کارکنان  از  صفری  سیامک  مرحوم  خاطره 
اردیبهشت ماه به  از روز شنبه هفته آینده، ششم  خوزستان 
کارگری  مجازی  کاتای  مسابقات  میزبان  هفته  یک  مدت 

کشوری در دو بخش آقایان و بانوان باشد.

برخلاف اخبار منتشر شده ؛
حکم شکايت شفر 

از استقلال قطعی نيست 
برخلاف اخبار منتشر شده شکایت سرمربی سابق استقلال 

از این باشگاه هنوز به مرحله قطعیت نرسیده است.
شفر بابت سال دوم قراردادش از استقلال شکایت کرد و از 
فیفا به مبلغ ۵۵۰ هزار دلار حکم گرفته است اما برخلاف 

شایعه منتشر شده هنوز این حکم لازم الاجرا نیست.
 CAS استقلالی ها مدتی است که از حکم شفر به دادگاه
اعتراض کرده اند و امیدوار هستند بتوانند این رای را کاهش 
بدهند هرچند که به گفته ساشا شفر بعید است این حکم 
تغییر کند. البته در این بین احمد سعادتمند هم تصمیم دارد 
با پایان کرونا جلسه ای در دوبی با شفر برگزار کند تا بتواند 
برای پرداخت مطالباتش با او توافق کند که باید دید آیا این 

اتفاق عملی می شود یا نه.

دو بازيكن سابق پرسپوليس ؛
مهدوی کيا و ماهينی 
سفير سلامت شدند

دو بازیکن سابق پرسپولیس از سوی دانشگاه علوم پزشکی 
به عنوان سفیر ورزشی سلامت معرفی شدند.

سابق  کاپیتان های  ماهینی  حسین  و  کیا  مهدوی  مهدی 
پرسپولیس از سوی دانشگاه علوم پزشکی به عنوان سفیر 
در  است  قرار  و  شدند  معرفی  ورزشی  بخش  در  سلامت 
در   است،  کرونا  ویروس  درگیر  ورزش جهان  که  روزهایی 
این ارتباط اقدامات و پیام های لازم را در این رابطه اعلام و 
همراهی جامعه ورزش را برای ریشه کن کردن اعلام کنند.

گل محمدی :
 تنها دلگرمی ام هوادارن هستند

با  اخیر  جلسات  محور  که  می گوید  محمدی  گل  یحیی 
اعضای هیئت مدیره، مشکلات و مسائل مالی بوده است.

یحیی گل محمدی سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در برنامه 
گابریل  جدایی  از  بعد  حضورش  به  اشاره  با  مردم  و  ورزش 
کالدرون توضیح داد: اگر موفقیتی بوده، لطف خدا بوده است. 
وقتی بحث آمدن من به پرسپولیس شد، تنها چیزی که دلم 
را قرص می کرد و خیلی نگران نبودم، علی رغم مشکلات 
مالی و فشارهای مختلف، حضور هواداران بود. وقتی نگران 
می شدم بیشتر به حمایت همیشگی هواداران پرسپولیس از تیم 
فکر می کردم. این اصلی ترین عامل موفقیت های پرسپولیس 
بود و هست و من به این دلگرم شدم. سرمربی سرخپوشان در 

ادامه افزود: این تصمیم که به پرسپولیس بیایم سخت بود. 
گفت:  نیز  پرسپولیس  مالی  مشکلات  درباره  محمدی  گل 
مدت  این  در  جلسه  چند  است،  زیاد  خیلی  مالی  مشکلات 
این  شدن  حل  ها  همه صحبت  و  داشتیم  مدیره  هیئت  با 
مشکلات مالی بود. پول هایی که بچه ها از پارسال طلب 
دارند و یک مقدار هم نگران کننده است و امیدوارم مسئله 
هرچه زودتر حل شود. بچه های ما با تمام وجود تمرین و 
نمایش  به  از خودشان  و عملکرد خوبی هم  بازی می کنند 
گذاشته اند. اصلی ترین دلیل حضور من هم هواداران و شاد 

کردن دل آن ها بود.

در ايام تعطيلات کرونايي ؛

زمینهایچمنباشگاهفولادبهرهبرداریميشوند

رئیس هیات مدیره باشگاه صنعت نفت گفت: ما از دراگان اسکوچیچ 
به فیفا شکایت کرده ایم و اگر اتفاق دیگری افتاده است من از آن 

بی خبر هستم.
در  امروز  ایران  فوتبال  ملی  تیم  اسکوچیچ سرمربی جدید  دراگان 
تازه ترین اظهارات خود مدعی شد پروسه حل مشکل حقوقی اش 
با باشگاه صنعت نفت آغاز شده و فدراسیون پیگیر برطرف شدن 

شکایت این باشگاه از او است.
باید مبلغ ۱4۰ هزار دلار  از صنعت نفت  از جدایی  بعد  اسکوچیچ 
به این باشگاه پرداخت می کرد که از این کار امتناع کرد. صنعت 
برای گرفتن حق خود  را  راه حقوقی  به فیفا،  با شکایت  نفت هم 

پیش گرفت.
باشگاه صنعت نفت پیش از این از فدراسیون فوتبال خواسته بود 

وارد پرونده شکایت از دراگان اسکوچیچ نشود.

در  نفت  صنعت  باشگاه  مدیره  هیات  رئیس  اصفهانی  نصر  حسن 
گفتگو با خبرنگار مهر، در این خصوص گفت: ما از اسکوچیچ به 
بی  من  باشد،  افتاده  هم  جدیدی  اتفاق  اگر  کردیم.  شکایت  فیفا 
این  حل  برای  فدراسیون  ورود  درباره  نصراصفهانی  هستم.  خبر 
با  است  بهتر  ندارم.  این موضوع  از  اطلاعی  کرد:  تصریح  مشکل 
مدیرعامل باشگاه در این ارتباط صحبت کنید. )تماس خبرنگار مهر 

با مدیرعامل باشگاه صنعت نفت بی نتیجه بود(
رئیس هیات مدیره باشگاه صنعت نفت درباره بلاتکلیفی مسابقات 
باید  گرفته می شود  که  تصمیمی  گفت:  برتر هم  لیگ  و  فوتبال 
جامع و مانع باشد و همه مسائل از جمله بحث تجاری باشگاه ها، 
قرارداد بازیکنان و اسپانسرها را هم در نظر بگیرد. باید در فدراسیون 

یک خِرد جمعی صورت بگیرد.
تواند  ما می  فوتبال  فدراسیون  اظهار کرد:  پایان  در  نصراصفهانی 

آسیا  منتظر کنفدراسیون  فدراسیون  به کار شود. چرا  زودتر دست 
با باشگاه ها، به یک  است؟ فدراسیون می تواند بعد از همفکری 

جمعبندی برسد و پیشنهاد خوبی را حتی به AFC بدهد.

احمد عبدا... زاده گفت: من چند سال با اسکوچیچ کار کردم و مدیون 
او هستم و می دانم حضور او به تیم ملی کمک می کند.

هافبک فولاد خوزستان درباره آحرین وضعیتش اظهار کرد: درحال 
و  تیم  تمرین می کنم. سرمربی  خانه  در  انفرادی  به صورت  حاضر 
اند که  مربی اسپانیایی مان یک سری تمرینات برای مان فرستاده 
در خانه آن ها را انجام دهیم. گاهی با تردمیل کار می کنیم و به هر 
حال مجبوریم به همین شکل کار کنیم تا شرایط بدنی خودمان را تا 

حدودی حفظ کنیم.
او در پاسخ به این سوال که "کار با جواد نکونام در فولاد چطور 
است؟" گفت؟ واقعا مربی خیلی خوبی است. همیشه با انگیزه کار 
می کند. با او در تیم ملی همبازی بودم و در نساجی هم با او کار 
کردم و اگر نکونام در نساجی نبود این تیم نمی توانست آن عملکرد 
خوب را داشته باشد. تمرینات نکونام به روز است و باتوجه به این 
که چند سال در لالیگا بازی کرده است، از تجربه اش استفاده می 
کند. در کنار او فولاد بسیار پیشرفت خواهد کرد و ما هم باید کمک 

کنیم که تیم مان موفق شود.
عبدالله زاده درباره تعطیلات لیگ عنوان کرد: نیم فصل دوم خیلی 
خوب شروع کردیم و نتایج خوبی کسب کردیم تا این که این بحران 
به وجود آمد و همه چیز متوقف شد. امیدوارم بیماری کرونا ریشه کن 

شود. امسال تیم خیلی خوبی داریم و می شود کارهایی کرد تا در لیگ 
به نتیجه خوبی برسیم. یک بازی عقب افتاده هم داریم که باید همه 
دست به دست هم دهیم و تلاش کنیم کنیم که آن بازی را ببریم. با 

برد در آن بازی خیلی شرایط مان خوب می شود.
او اضافه کرد: یک بازی عقب افتاده هم داریم که باید همه دست به 
دست هم دهیم و تلاش کنیم کنیم که آن بازی را ببریم. با برد در آن 
بازی خیلی شرایط مان خوب می شود. دلم برای فوتبال بازی کردن 
تنگ شده است و وقتی بیرون هستی متوجه می شوی چقد بازی 
نکردن سخت است و دعا می کنم این مشکل حل شود و سلامتی 

به همه مردم دنیا باز گردد.
فصل  این  در  عملکردش  با  رابطه  در  خوزستان  فولاد  هافبک 
گفت: خداراشکر در این فصل عملکرد خوبی داشتم و ۲ گل زدم 
و می توانستم چند گل دیگر هم بزنم. سرمربی تیم به من می گوید 
به حمله اضافه شوم و در نیم فصل دوم با وجود دو بازیکن جدیدی 
که جذب شد می توانستم به خط حمله اضافه شوم. در میانه میدان 
تیم مان شرایط خیلی خوبی پیدا کرد. ما در نیم فصل اول خیلی از 
بازیکنان مان را از دست دادیم اما در نیم فصل دوم خیلی خوب شدیم. 
حیف است بازیکنان این تیم سال بعد کنار هم نباشند. فکر می کنم 
با وجود آقای آذری تیم مان فصل بعد هم خوب شود و برای آسیایی 
بسته شود تا فولاد دوباره بدرخشد. او درباره  این که چند دوره است 
به تیم ملی دعوت نمی شود خاطر نشان کرد: دوست دارم دوباره به 
تیم ملی دعوت شوم و می خواهم عملکردم را بهتر کنم. امسال خیلی 
تلاش کردم و تلاشم را ادامه خواهم داد تا دوباره بتوانم در تیم ملی 
حضور داشته باشم. من چند سال با اسکوچیچ کار کردم و مدیون او 

هستم و می دانم حضور او به تیم ملی کمک می کند.
عبدالله زاده در پایان گفت: می خواهم از هواداران فولاد تشکر کنم که 
همیشه در کنار ما بودند و فولاد را در تمام سختی هایش هم حمایت 
کردند. امیدوارم همیشه در کنار تیم ما باشند تا فولاد به موفقیت برسد.

تغییر  را  ملی  تیم  قوت  نقاط  گوید  می  ملی  تیم  کروات  سرمربی 
نخواهد داد اما قطعا خون تازه ای به تیم ملی تزریق خواهد شد.

دراگان اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی فوتبال ایران در برنامه ورزش 
و مردم درباره شیوع کرونا و لغو بازی های تیم ملی و لغو شدن 
دیدارهایش با لژیونرهای ایرانی گفت: سعی کردم با همه بازیکنان 
در تماس باشم و به طور مرتب در ارتباط باشم. برخی از بازیکنان 
را هم به صورت حضوری دیدار کردم. طبیعتا الان فقط تلفنی در 

تماس هستیم اما سعی کردم تماسمان با همدیگر قطع نشود.
وی درباره اینکه آیا تیم ملی ایران در دوران مربیگری او نسبت به 
زمان کارلوس کی روش و مارک ویلموتس چند درصد تغییر خواهد 

کرد، اظهار کرد: قطعا من دنبال این نیستم که نقاط قوت را تغییر 
دهم ولی اعتقاد دارم که باید خون تازه ای به تیم تزریق شود که 

قطعا این اتفاق رخ خواهد داد.
سرمربی تیم ملی درباره شناختش از رقبای تیم ملی ایران گفت: 
من 4۰ بازی اخیر تیم ملی را مشاهده کردم. ۱۰۰ بازی از لیگ 
برتر ایران را هم با خودم به کرواسی آوردم. به طور کلی سعی کردم 

بازی ها را آنالیز کنم.
ادعای دروغ فنونی زاده در مورد قلعه نویی پارسال تکذیب شد

جام  به  برای صعود  ایران  که شانس  این سوال  به  پاسخ  در  وی 
جهانی را چقدر ارزیابی می کند، گفت: ما شانس زیادی داریم. ما 
به روح برنده شدن نیاز داریم و همین موضوع به صعود ما به جام 

جهانی کمک خواهد کرد.
آماده  برای  هم  او  آیا  که  سوال  این  به  واکنش  در  اسکوچیچ 
سازی تیمش نیازمند اردوهای آماده سازی بلند مدت است یا خیر 
خاطرنشان کرد: به نظرم اول باید برنامه لیگ برتر مشخص شود و 

بعد برای تیم ملی برنامه ریزی کنیم.
اول باید مشخص شود که چقدر وقت داریم و بر اساس آن برای 

تیم ملی برنامه بریزیم.
سرمربی تیم ملی درباره معیارهایش برای انتخاب بازیکنان برای 

تیم ملی و توجهش به بازیکنان لژیونر یادآور شد: مهم این است 
که بازیکنان بتوانند در سطح تیم ملی خودشان را بالا نگه دارند. هر 
بازیکنی که پاسپورت ایرانی داشته باشد فرصت حضور در تیم ملی 

را دارد و من بازیکنان داخلی و خارجی را جدا نمی کنم.
وی درباره حواشی مربوط به جزئیات قراردادش با فدراسیون فوتبال 
اظهار کرد: قرارداد من بلند مدت است اما طبیعتا این موضوع به 
نتایج بستگی دارد. مربی ای که نتیجه نگیرد، نباید امیدوار به ادامه 

قراردادش باشد.
اسکوچیچ در واکنش به اینکه گفته می شود قراردادش در تیرماه به 
اتمام می رسد، تاکید کرد: بهتر از من می دانید که شایعات نادرست 

و غلط در ایران زیاد است.
با  کارشناسان  از  برخی  مخالفت  درباره  ملی  تیم  کروات  سرمربی 
دارم  به نفس کامل  اطمینان  تیم ملی گفت: من  او در  مربیگری 
و تلاش زیادی می کنم. از کارم مطمئن هستم اما هر فردی که 

انتخاب شود، نظرات منفی را هم در بردارد.
وی در پاسخ به این سوال که مشکلات حقوقی او با نفت آبادان 
تمام شده است یا خیر، گفت: امیدوارم این مسائل به طور کامل حل 
شود. این موضوع در حال پیگیری است و فدراسیون فوتبال آن را 

دنبال می کند. اطمینان دارم این مسائل حل شود.

هافبک لژیونر فوتبال ایران در برایتون می گوید تا قبل از تعطیلی 
رقابت های لیگ برتر انگلیس شرایط بسیار خوبی در تیمش داشته 

و ممکن بود از ابتدا مقابل آرسنال بازی کند.
برنامه  در  انگلیس  برایتون  ایرانی  هافبک  جهانبخش،  علیرضا 
ورزش و مردم گفت: متاسفانه شیوع کرونا شرایط زندگی را برای 
همه مردم دنیا سخت کرده است. تا یک هفته، ۱۰ روز قبل از شیوع 

کرونا، خانواده ام به انگلیس آمدند و از آن زمان تاکنون در کنار آن 
ها هستم و این موضوع از نظر روحی و روانی به من کمک می کند.

هافبک ایرانی برایتون درباره برنامه برایتون در دوران شیوع کرونا 
گفت: نخستین کار باشگاه این بود که ما نسبت به تیم های دیگر 
تمرینات را زودتر تعطیل کردیم. فکر می کنم برایتون اولین شهری 
بود که بیماری را نشان داد. وی درباره وضعیتش در برایتون تا قبل 

از شیوع کرونا، گفت: خدا را شکر بعد از دوران سختی که پشت 
سر گذاشتم، شرایط بازی برای من بهتر شد. بعد از بازی هایی که 
داشتم، روند رو به رشدم خیلی بهتر پیش رفت. احتمال حضور من 
در بازی با آرسنال خیلی بالا بود که بازی ها لغو شد. باید ببینیم چه 
تصمیماتی درباره بازی ها خواهند گرفت. امیدوارم شرایط تمرینی 

خودم را حفظ کنم و بتوانم در زمان بیشتری بازی کنم.

در خصوص شكايت به فيفا ؛

صنعت نفت به ادعای اسکوچیچ واکنش نشان دهد

بازيكن فولاد خوزستان : 

دلمان برای فوتبال تنگ شده است

اسكوچيچ :   شانس زیادی برای صعود داریم

جهانبخش : کرونا اجازه نداد مقابل آرسنال بازی کنم


